
.ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ

ΕΡΩΤΗΣΗ

Αθήνα,     07/05/2020

1. Του Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου του Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας
2. Του Απόστολου Αβδελά, Βουλευτή Α΄ Θεσσαλονίκης

ΠΡΟΣ: Τον κο Υπουργό Προστασίας του Πολίτη
Τον κο Υπουργό Δικαιοσύνης

ΘΕΜΑ: «Προκλητική αποφυλάκιση επικίνδυνου κακοποιού παρά την επιδικασμένη εις 
βάρος του ποινή φυλάκισης 401 ετών, λόγω συρροής εγκλημάτων βιασμού 
ανηλίκων παιδιών»

Κύριοι, κύριοι Υπουργοί,

Απογοήτευση και οργή κυριαρχεί στο Ρέθυμνο αλλά και σε ολόκληρη τη χώρα, καθώς,
δεκάδες  γονέων μας  μεταφέρουν,  ήδη  από εχθές,  την  ανασφάλεια  και  τον  φόβο  που
νιώθουν,  μετά  την είδηση  της  αποφυλάκισης  του  κατά  συρροή  παιδεραστή,  Νίκου
Σειραγάκη. Όπως ήδη έχει γίνει γνωστό, ο πρώην προπονητής, ενώ είχε καταδικαστεί σε
401 χρόνια φυλάκισης για κατάχρηση σε ασέλγεια και απόπειρα κατάχρησης σε βάρος 36
παιδιών(!), αποφυλακίστηκε, πολύ πρόσφατα, από τις φυλακές Γρεβενών.

Όπως  αναφέρει  ο  Πρόεδρος  του  δικηγορικού  Συλλόγου  Ρεθύμνου  και  συνήγορος
πολιτικής  αγωγής  στη  υπόθεση,  κ.  Ευάγγελος  Μουνδριανάκης,  αυτού  του  τύπου  τα
εγκλήματα θα πρέπει να εξετάζονται, λαμβάνοντας υπόψη κι άλλες παραμέτρους, που θα
μπορούν  επιστημονικά  να  πιστοποιήσουν,  αν  όντως  έχει  μεταμεληθεί  ο  εκάστοτε
κατηγορούμενος,  καθώς,  δεν  πρόκειται  περί  αρρώστου,  αλλά  περί  διαστροφής
χαρακτήρα. Πρόκειται περί ενός επικίνδυνου τρόπου ζωής, όπως τόνισε ο ως άνω. Αν δεν
πιστοποιηθεί έγκυρα ότι,  αυτός ο τρόπος ζωής του κατηγορουμένου έχει  αλλάξει,  τότε,
κατά την άποψη του Προέδρου του δικηγορικού Συλλόγου Ρεθύμνου, το να αφεθεί ο εν
λόγω καταδικασθείς ελεύθερος, αποτελεί μία εν δυνάμει απειλή κατά της κοινωνίας. 

Ο περιοριστικός όρος που έχει επιβληθεί στον ως άνω καταδικασθέντα, Νίκο Σειραγάκη,
να μην βρεθεί στο Ρέθυμνο, είναι κάτι που δεν εφησυχάζει την τοπική κοινωνία, ούτε και
τους  πολίτες  της  πόλης  της  Θεσσαλονίκης,  οι  οποίοι  μας  έχουν  κατακλύσει  με
αγανακτισμένες διαμαρτυρίες τους. Η εντολή περιορισμού της μετακίνησης του ως άνω
αποφυλακισμένου  κατηγορούμενου  εντός  των  ορίων  της  πόλης  της  Θεσσαλονίκης,
προκαλεί τεράστιες ανησυχίες και τρόμο σε πολλούς Θεσσαλονικείς, αφού, η πόλη είναι
πάρα πολύ μεγάλη και τα περιθώρια κίνησης του αποφυλακισθέντα -υπό οποιαδήποτε
μορφή- είναι ευρύτατα. 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Βουλή των Ελλήνων
Δ/νση Κοινοβουλευτικού Ελέγχου
Αριθ.Πρωτ.Ερωτήσεων.6284
Ημερ.κατ.7-5-2020



Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί:

1. Με ποια κριτήρια και με ποια επιστημονικά πορίσματα διαπιστώσεων και αξιολογήσεων,
προέκυψε  ότι,  ο  ως  άνω  καταδικασθείς  έχει  μεταμεληθεί  και  άρα,  δικαιούται
αποφυλάκισης, σύμφωνα με τις υφιστάμενες υπέρ του ευεργετικές διατάξεις του Νόμου;

2. Προτίθεσθε να προβείτε  σε άμεση αλλαγή επί το πολύ αυστηρότερο της ισχύουσας
σχετικής με τα κριτήρια αποφυλάκισης νομοθεσίας, καθώς, το υφιστάμενο καθεστώς, είναι
προφανές  ότι,  δεν  εξασφαλίζει  την  προστασία  της  ζωής  και  της  τιμής  των  ελλήνων
πολιτών,  ιδίως  των  ανήλικων,  σύμφωνα  με  τη  σχετική  υποχρέωση,  της  παρ.  2,  του
άρθρου 5, του Συντάγματος της χώρας μας; 

Οι Ερωτώντες Βουλευτές

ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ

ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ ΑΒΔΕΛΑΣ


